



## Jalani kehidupan dengan penuh keyakinan dan jaminan dengan Allianz BolehCover

Jangan biarkan usia menghalang anda daripada mendapati plan insurans hayat yang berpatutan. Lindungi diri anda sebelum dan selepas persaraan dengan Allianz BolehCover. Dengan plan ini, anda boleh menikmati perlindungan kewangan pada usia emas tanpa menambah beban kewangan anak anda dengan kos pengaturtalan terakhir.



Menyediakan **2X Manfaat Kematian\***



**Permohonan ringkas** tanpa soal-an kesihatan dan pemeriksaan kesihatan



Dapatkan perlindungan untuk usia emas anda seawal umur 46 tahun sehingga 100 tahun



**Premium yang berpatutan** serendah RM1.65 sehari\*\*\*



Pulangan **100% Jumlah Diinsurankan** pada kematangan polisi\*\*



**Jaminan premium dan premium yang tetap** sepanjang tempoh perlindungan

Allianz BolehCover ini bukan sebarang plan perlindungan hayat pra-persaraan. Ia boleh melindungi anda tanpa mengira sejarah perubatan atau keadaan kesihatan anda yang sedia ada supaya anda dapat menikmati ketenangan hidup sebelum dan selepas persaraan.

**UNTUK MAKLUMAT LEBIH LANJUT, HUBUNGI WAKIL ALLIANZ YANG BERDAFTAR SEKARANG.**

*\*2X Jumlah Diinsurankan akan dibayar sekiranya berlaku Kematian Akibat Kemalangan sebelum Orang Yang Diinsurankan mencapai usia 71 tahun hari lahir terdekat pada Ulang Tahun Polisi. Jika Kematian Akibat Kemalangan terjadi sewaktu atau selepas Orang Yang Diinsurankan mencapai usia 71 tahun hari lahir terdekat pada Ulang Tahun Polisi, hanya 1X Jumlah Diinsurankan akan dibayar. 1X Jumlah Diinsurankan untuk Kematian Bukan Akibat Kemalangan hanya akan dibayar mulai tahun polisi ketiga dan ke atas.*

*\*\*Jika Orang Yang Diinsurankan masih hidup pada kematangan polisi (pada usia 100 tahun) ketika polisi masih berkuatkuasa.*

*\*\*\*Pelan ini dijual dalam bentuk unit, di mana premium dibayar dan Jumlah Diinsurankan ditentukan oleh jumlah unit yang dibeli oleh pemegang polisi. Setiap unit mempunyai harga premium yang sama iaitu RM50 sebulan dan Jumlah Diinsurankan untuk setiap unit bergantung pada jantina dan umur kemasukan Orang Yang Diinsurankan.*

*Tertakluk pada terma dan syarat.*

**Allianz Life Insurance Malaysia Berhad 198301008983(104248-X)**

Dilisenkan di bawah Akta Perkhidmatan Kewangan 2013 dan dikawal selia oleh Bank Negara Malaysia Ahli PIDM

Manfaat-manfaat yang dibayar di bawah produk yang layak adalah dilindungi oleh PIDM sehingga had perlindungan. Sila rujuk Brosur Sistem Perlindungan Manfaat Takaful dan Insurans PIDM atau hubungi Allianz Life Insurance Malaysia Berhad atau PIDM (layari [www.pidm.gov.my](http://www.pidm.gov.my))